

The Boat Race

everything you
need to know

- As quintessentially British as a cup of tea the annual Boat Race is back on Sunday April 2 2017. Oxford and Cambridge battle it out once again in an oar-some rowing race on the Thames. But if – like the majority of the 300,000 people expected to line both banks of the river – you're really there for the all-day booze fest. Here's our ultimate guide to the Boat Race 2017.



Time it right

- Events on the riverbank kick off at 12pm at Bishop's Park, Fulham, and the Adnams Fan Park in Furnivall Gardens, Hammersmith. At 2.45pm the traditional pre-race coin tosses begin, but it's not until 4.35pm the starting gun marks the beginning of The Cancer Research UK Women's Boat Race. The Men's Boat Race takes place an hour later at 5.35pm, and all the action will be televised from 4pm.



Free and easy

- Given its redbrick university connections, you'd be forgiven for associating the Boat Race with more hoity-toity events in the sporting world. But unlike the polo and the horse races anyone can rock up for free along the four-and-a-quarter mile route from Putney to Mortlake free.



Team sport

- Stoking a student rivalry that goes back centuries, the race is an annual contest between the rowing crews from Oxford and Cambridge universities. The teams compete in eight-oared rowing boats, each steered by a cox who sits in the stern (that's the back of the boat). The four crews are known as the Blue Boats after the award their universities give them for competing in the race.



A rip-rowing view

- The towpath along Putney Embankment is a great viewing location because there's a long, clear view of the race in both directions. For other rip-rowing views stake out a coveted spot at Hammersmith Bridge, Chiswick Pier and Dukes Meadow – where you'll see the final stages of the race.



- Лодочная гонка: все, что вам нужно знать
- Как типично британский, как чашка чая, ежегодная лодочная гонка вернулась в воскресенье 2 апреля 2017 года. Оксфорд и Кембридж снова сражаются в весенней гонке на Темзе. Но если, как большинство из 300 000 человек, как ожидается, выровнят оба берега реки - вы действительно присутствовали на всенощном фестивале выпивки. Вот наш окончательный путеводитель по лодке 2017.

- Время правильное

События на берегу реки начинаются в 12:00 в парке Бишопа, Фулхэме и Парке Adnams Fan в Фернивальд Гарденс, Хаммерсмит. В 2.45 вечера начинаются традиционные до начала гонки монеты, но только в 4.35pm стартовый пистолет знаменует начало женской лодочной гонки Cancer Research UK. Мужская лодочная гонка проходит через час в 5:15 вечера, и все действия будут транслироваться по телевидению с 16:00.

- Свободный и легкий

Учитывая его университетские связи в красноречии, вы были бы прощены за то, что связали лодочную гонку с более значительными событиями в спортивном мире. Но в отличие от поло и лошадиных скачек, каждый может свободно раскачиваться по маршруту в четыре с половиной мили от Путни до Мортлейка.

- Командный вид спорта

Соревнуясь со студенческим соперничеством, которое уходит корнями в прошлое, гонка является ежегодным соревнованием между гребными экипажами из Оксфорда и Кембриджских университетов. Команды участвуют в восьмифодовых гребных лодках, каждый из которых управляется кокс, который сидит на корме (это задняя часть лодки). Четыре экипажа известны как «Голубые лодки» после награды, которую их университеты дают им за участие в гонке.

- Вид на рифление

Плавный путь вдоль набережной Путни - отличное место для просмотра, потому что есть длинный, четкий вид на гонку в обоих направлениях. Для других видов